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INTERPELACJA 
 

Szanowny Pan 
Aleksander Miszalski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 W związku z interwencją przedstawicieli KKT „Olsza” w sprawie prawie 

pięciokrotnej podwyżki czynszu za dzierżawę kompleksu sportowego przy ul. Siedleckiego      

(ze strony PKP S.A. które są wieczystym użytkownikiem tego terenu - właścicielem jest Gmina 

Miejska Kraków) zwracam się z prośbą o informacje czy Gmina Miejska Kraków rozważa 

możliwość rozwiązania lub zmiany umowy użytkowania wieczystego tego terenu? Jakie byłyby 

konsekwencje dla miasta, gdyby taka umowa została wypowiedziana? Jakie jest przeznaczenie 

dla tego terenu określone w umowie? Czy miasto podjęło rozmowy z PKP S.A. nad 

ewentualnym przejęciem lub zamianą tego terenu?  

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
Radny Miasta Krakowa 


